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Z A P I S N I K 
s 14. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane u Maloj vijećnici 
07.03.2014. godine s početkom u 8,00 sati 

 
 
Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik Grada Delnica; Tomislav Mrle, voditelj Stručne 
službe za obavljanje poslova tijela Grada Delnica, samouprave i uprave; Gordana Piskač, 
pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela; Dragan Abramović, zapovjednik JVP Delnice; 
Irena Vučenik Šostik, direktorica TZ Grada Delnica; Nikola Muvrin, direktor TD „Risnjak-
Delnice“ d.o.o.; Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, 
prostorno uređenje i promet; Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice 
Delnice i Đulio Jusufi, voditelj odsjeka za proračun i financije. 
 
Odsutni: Katarina Mihelčić, dogradonačelnica Grada Delnica; Dario Medvedec, direktor 
Goranskog sportskog centra Delnice; Zvezdana Jerković, ravnateljica DV Hlojkica. 
 
 
ĐULIO JUSUFI 
 

- posvetili smo se usklađivanju s Komunalnim odsjekom odnosno s programima o 
održavanju komunalne infrastrukture, utroška šumskog doprinosa i izgradnje, znači 
usklađivanja godišnjeg izvršenja proračuna po izvorima financiranja. 

- pravilnik o bagatelnoj nabavi je završen. Izuzeci koje smo definirali su uvršteni. 
- danas idu isplate plaća prema proračunskim korisnicima. 
- vezano za komunalnu naknadu odnosno za Republiku Hrvatsku, a s obzirom na 

izmjene Zakona o upravljanju imovinom na žalost u 2014. godini ostajemo bez tog 
financijskog djela. Ivica Knežević – to je ozbiljna situacija i zbog toga treba hitno 
pripremati rebalans proračuna pošto je to siguran gubitak prihoda od cca 2.500,000,00 
kuna. 800.000,00 kn prihoda ćemo izgubiti po osnovi umanjenja poreza na dobit i 
komunalnu naknadu koju ne plaća Državni ured za upravljanje državnom imovinom 
kada preuzima imovinu. 

 
 
Narodna knjižnica i čitaonica Delnice - INDIRA RAČKI JOSKIĆ 
 

- dogovorila sam susret s glavnom sestrom u staračkom domu u Delnicama: jednom 
mjesečno posjećivat ćemo korisnike doma i pružati im usluge, nosit ćemo im knjige i 
također ih besplatno učlaniti u Knjižnicu. 
 



- jučer smo na sjednici Gradskog vijeća dobili suglasnost na Statut Narodne knjižnice i 
čitaonice Delnice te se ovim putem zahvaljujem Tomislavu Mrle koji nam je puno 
pomogao u njegovoj izradi. 

 
 
DAVORKA GRGURIĆ 
 

- Komunalni odjel većinu vremena utrošio je na popis šteta i obilazak terena u vezi s 
time. 

- raspisan je natječaj za izmjenu svjetiljki javne rasvjete. S Fondom za zaštitu okoliša i 
energetsku učinkovitost potpisan je ugovor o sufinanciranju. 

- ovaj tjedan Komunalni odjel bio je angažiran oko rada u Odborima koji su se održali 
prije sjednice Gradskog vijeća a vezano za prezentaciju točaka iz domene 
Komunalnog odjela. 

- imali smo problem s programom za odašiljanje uplatnica za komunalnu naknadu pa 
sada intenzivnije radimo na tome. Ivica Knežević – imam saznanja da u Lovačkoj ulici 
rasvjetni stup ne svijetli već duže vrijeme pa bih Vas zamolio da se to provjeri. 
Davorka Grgurić – pretpostavljamo da su to stare lampe pa bismo htjeli pričekati 
natječaj putem kojeg ćemo onda to riješiti kako ne bismo radili nepotrebne troškove. 
 

TD RISNJAK d.o.o. - NIKOLA MUVRIN 

- radovi čišćenja javnih površina su u tijeku. 
- pošto je najavljena povoljnija prognoza planirali smo akciju čišćenja napraviti zajedno 

s udrugama koje su ponudile svoju pomoć. 
- okoliš sportske dvorane je očišćen. 
- program za groblja je definiran. 
- u utorak smo bili na prezentaciji opreme za groblje. Moramo se dogovoriti oko cijene 

pa ćemo onda vidjeti što ćemo naručiti. 
- materijal za zaštitu radijatora u vrtiću je pripremljen, danas krećemo u izradu. 
- s Turističkom zajednicom odradili smo kandidaturu turističkih programa. Danas je 

zadnji rok, poslali smo dvije ponude.  
- Ivica Knežević – mala sugestija: frišku sječku koju odvozite nemojte stavljati na hrpe 

jer će početi fermentirati pa će biti neupotrebljivo. Da bi se to radilo treba 
zadovoljavati posebne uvjete. 

 

IRENA VUČENIK ŠOSTIK 

- ovaj tjedan radili smo na obradi kandidatura. Radi se o nabavi opreme i kostima za 
manifestacije. Bazirali smo se na događanju koje je bilo ove godine a to je „delnička 
Adventska bajka“. Zatim imamo program za edukaciju iznajmljivača te tečaj za 
biciklističke vodiče. Nadalje, u suradnji s TD „Risnjak-Delnice“ d.o.o. imamo 
program hortikulturalnog uređenja Delnica i također razvoj web portala (prijevod na 



engleski jezik). U suradnji s osnovnom školom Frana Krste Frankopana iz Broda na 
Kupi pripremamo projekt „bosonoge staze“. 

- izvršili smo izbor kandidata za volontera. Između dvije kandidatkinje odlučili smo se 
za magistru ekonomije iz Delnica. Svoju odluku proslijedili smo Hrvatskom zavodu za 
zapošljavanje. 

- s jučerašnjim danom obrađeno je 230 izvoda koji su obrada godine 2013. Danas ćemo 
napraviti rang listu iz toga što smo dobili i dodati boravišnu pristojbu. Ivica Knežević 
– je li to podloga za ključeve za izračunavanje broja članova Skupštine? Irena Vučenik 
Šostik – od pomoćnika Ministra dobili smo priopćenje u kojem piše da mi možemo 
koristiti podatke iz 2012. godine međutim onda bismo trebali ući u „rebalans poretka“ 
tijekom 2013. godine što mi se čini komplicirano a budući da smo pri kraju s 
podacima bolje da imamo najnovije podatke 2013. godine kao zadnji pokazatelj. Ivica 
Knežević – kada to dovršite onda ćemo na temelju toga izračunati koliki bi bio 
minimalan broj članova Skupštine. 

 

DRAGAN ABRAMOVIĆ 

- kroz ovaj tjedan radili smo prema rasporedu nastave koji imamo i praktičnih vježbi. 
To su vježbe s vozilima za gašenje požara i ostale tematske vježbe. 

- kombi smo popravili te bi ga danas trebali registrirati. 
- Ivica Knežević – što je s inventurom oko agregata? Dragan Abramović – agregati se 

pohranjuju kod nas a gospođa Gordana Piskač vodi evidenciju. Gordana Piskač – još 
su dva agregata vani (jedan je u Kočičinu a drugi u Podgori). 

 

GORDANA PISKAČ 

- vezano uz elementarnu nepogodu i opskrbu strujom situacija je ista kao prije tjedan 
dana. Podgora, Požar i Kalić i dalje su na velikom HEP-ovom agregatu a Kočičin na 
našem agregatu. Danas je zadnji dan za dostavu izvješća. Uspjeli smo sve štete 
procijeniti, popisati, unijeti u tablice i obrasce. U tablice su unesena sva naselja i dio 
Delnica, sada treba još Delnice u cijelosti unijeti kako bi se u Excelu mogla napraviti 
ukupna suma štete da se napravi konačno izvješće i pošalje u Županijsko povjerenstvo. 

- ovaj tjedan planiramo sazvati hitan sastanak sa „Komunalac“ d.o.o. na kojem bi se 
trebalo raspravljati o odvozu otpada s cijelog područja grada Delnica te vezano za 
ukopavanje elektromreže. 

- zvali su iz Fonda za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost na temu sanacije 
odlagališta Sović Laz. Grad Delnice kao nositelj imao je s Fondom sklopljen ugovor u 
ime svih općina koje pokriva „Komunalac“ d.o.o. o sufinanciranju sanacije 
odlagališta. Posljednjim aneksom ugovora definirano je da bi Fond financirao 60% a 
40% lokalne samouprave. Na posljednjem sastanku u Fondu rečeno je da bi Fond taj 
projekt sanacije kandidirao za europska sredstva i mi smo svi trebali potpisati izjave 
(sve lokalne samouprave koje imaju odlagalište za sanaciju) da se slažemo da se taj 



projekt prijavi na Europsku uniju. Trebali bi podnijeti zahtjev fondu da sklopimo još 
jedan aneks ugovora s Fondom u kojem bi definirali novu svotu i utvrdili rokove za 
dovršetak dokumentacije za sanaciju i rok za dovršenje radova. Napravljen je idejni 
projekt, studija i glavni projekt, dan je zahtjev još prošle godine Urbanizmu za 
izdavanje građevne dozvole odnosno potvrde na glavni projekt međutim nedostaje 
imovinsko-pravno rješenje u onom djelu u kojemu je D.U.D.I. tako da još uvijek 
nismo dobili dozvolu. 

 

TOMISLAV MRLE 

- većina vremena utrošena je na pripremu materijala za sjednicu Gradskog vijeća. 
- završio se program Stručnog osposobljavanja za rad bez zasnivanja radnog odnosa za 

2013. godinu tako da ćemo idući tjedan dogovoriti program za 2014. godinu. 
- radi se na odluci o socijalnoj skrbi. 

 

 

 

 

Sjednica je završena u 8,45. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Napisala:       Gradonačelnik grada Delnica 

Nikolina Muhvić      Ivica Knežević, dipl. iur. 


